

INCIDENT STATEMENT UPDATE
27 MARCH 2024

Seven days after the incident on the Becuna platform off the coast of Gabon, Perenco Oil & Gas Gabon is providing an update on the situation.

To assist with the process of identifying those who tragically died in the incident, international experts arrived on Monday evening in Port-Gentil and are now working in close collaboration with the authorities in charge of the investigation.

The search for the missing person is still actively underway, with new land-based resources covering more than 90 km of coastline, in addition to the air and sea resources already mobilised.

In collaboration with the company Spie Oil & Gas Gabon, Perenco Oil & Gas Gabon is coordinating assistance to the families of the victims during this painful period with the support of the UPEGA (Union Pétrolière Gabonaise) representing the entire oil sector in Gabon.

Given the technical complexity of the incident, Perenco Oil & Gas Gabon is mobilising independent experts specialising in the analysis of similar events. The aim of this process is to determine the precise causes, circumstances and reasons, as yet undetermined, that led to this situation.

The safety of staff working on our sites is our absolute priority. We will do everything in our power to establish the cause of this accident, in collaboration with the Gabonese authorities, and take the necessary measures to ensure that it never happens again.

Sept jours après l'incident survenu sur la plateforme Becuna au large du Gabon, Perenco Oil & Gas Gabon souhaite partager les derniers éléments de la situation.

Afin de procéder à l'identification des corps retrouvés, des experts internationaux sont arrivés lundi soir à Port-Gentil et ont entamé leurs travaux mardi matin en étroite collaboration avec les autorités en charge de l'enquête.

Malheureusement, une personne demeure encore portée disparue à ce stade. Les recherches sont toujours en cours de manière active, avec l'engagement de nouveaux moyens terrestres couvrant plus de 90 km de côtes, en plus des ressources aériennes et maritimes déjà mobilisées.

En collaboration avec la société Spie Oil & Gas Gabon, Perenco Oil & Gas Gabon coordonne l'assistance aux familles des victimes durant cette période particulièrement douloureuse avec le support de l'UPEGA (Union Pétrolière Gabonaise) représentant l'ensemble du secteur pétrolier au Gabon.

Face à la complexité technique de l'incident, Perenco Oil & Gas Gabon mobilise des experts indépendants spécialisés dans l'analyse d'événements similaires. Cette démarche vise à déterminer les causes précises, les circonstances et les raisons, jusqu'ici indéterminées, qui ont conduit à cette situation.

La sécurité du personnel travaillant sur nos sites est notre priorité absolue. Nous mettrons tous les moyens en notre possession pour établir l'origine de cet accident en collaboration avec les autorités gabonaises et prendre les mesures nécessaires afin que cela ne puisse jamais se reproduire.